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استاندار آذربایجان شرقی:

هدفگذاری ما باید بازگشت به جایگاه اولینها باشد/ از مدیران متعهد به گفتمان دولت،
تمامقد حمایت میکنم

استاندار آذربایجان شرقی با اشاره به ظرفیتهای کمنظیر استان در حوزههای صنعت، معدن و تجارت، گفت:

هدفگذاری ما باید بازگشت به جایگاه اولینها باشد و از هر مدیری که در این چارچوب حرکت کرده و متعهد به

گفتمان دولت وفاق ملی باشد تمامقد حمایت خواهم کرد.

بهرام سرمست در آئین تکریم و معارفه مدیرکل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی، افزود: از شروع کارم در استان به عنوان استاندار، از دولت برای توسعه دیپلماسی تجاری

و اقتصادی در استان درخواست اختیار ویژه کردم که مورد موافقت دکتر پزشکیان قرار گرفت.

وی افزود: در این راستا استان آذربایجان شرقی و به تبع آن استان های مرزی اختیاراتی خواهند داشت تا با کشورهای همجوار به تجارت بپردازند.

سرمست ادامه داد: سند پشتیبان دیپلماسی اقتصادی را تدوین و به دولت تقدیم کرده ایم که بر اساس آن مشوق هایی به تجار و فعالان اقتصادی اعطا خواهیم کرد.

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه هر سه حوزه صنعت، معدن و تجارت مهم هستند، گفت: در آذربایجان شرقی این اولویت ها باید از انتها رده بندی شود؛ زیرا تجارت،

پیشران صنعت و معدن استان است و باید مورد توجه بیشتری قرار گیرد و نمی شود پشت دروازه های بسته از تولید و فعالیت سخن بگوییم.

وی در ادامه به ظرفیت های معدنی آذربایجان شرقی به ویژه ذخایر غنی مس و طلا اشاره کرد و گفت: ضمن اینکه فعالیت های تکمیلی در صنعت مس را دنبال می کنیم، تکمیل

زنجیره ارزش و تولید مس با محوریت مس سونگون را ادامه خواهیم داد، در کنار آن در تاسیس شرکت ملی طلای ایران با محوریت آذربایجان شرقی تلاش خواهیم کرد.

سرمست گفت: به لحاظ پیشینه صنعتی، جزو قطب های صنعتی در کشور محسوب شده و صنایع مادر در آذربایجان شرقی پیشینه طولانی دارند؛ اما متاسفانه امروز این صنایع

دچار فرسودگی هستند و نیاز به نوسازی و بازسازی دارند.

استاندار آذربایجان شرقی در ادامه بر توسعه راه های استان تاکید کرد و گفت: ارتقای شبکه حمل و نقل و لجستیک در استان اهمیت حیاتی دارد و من از روز اول مسئولیتم روی

بزرگراه ها، آزادراه ها و شریان های ارتباطی که نیازمند احداث، تعمیر و نگهداری هستند، تاکید داشتم.

سرمست بر پایان خام فروشی در استان نیز تاکید کرد و افزود: استفاده از تکنولوژی های نوین و پایان دادن به خام فروشی در امر مس و سایر معادن جزو اولویت های استان

بوده و در کنار آن زنجیره تولید و بهره وری باید به حداکثر برسد.

استاندار آذربایجان شرقی در مورد فرایند انتصاب مدیرکل جدید صمت شفاف سازی کرد و گفت: بارها به فعالان بخش خصوصی وعده داده ام در انتخاب مدیرکل صمت از آنها

مشورت خواهم گرفت؛ زیرا بخش خصوصی موتور متحرکه اقتصاد استان است و ما به آن اعتقاد داریم.

سرمست ادامه داد: در این ارتباط سه نفر برای این سمت معرفی شد که برای ادامه روند به وزارت صمت معرفی شدند و در نهایت آقای پرنیان که در رای گیری اتاق بازرگانی

بالاترین رای را کسب کرده بود، در ارزیابی وزارت صمت هم بیشترین امتیاز را کسب کرد.

استاندار آذربایجان شرقی اضافه کرد: ما نیز به نظر مشورتی پارلمان بخش خصوصی و تشخیص وزارت صمت احترام قائل شدیم و آقای پرنیان مسئولیت اداره کل صمت

آذربایجان شرقی را بر عهده گرفتند.

سرمست خطاب به مدیرکل جدید صمت، تاکید کرد: با توجه به حضور آقای پرنیان در انتخابات اخیر مجلس و حمایت یا عدم حمایت برخی افراد از ایشان، انتظار دارم که در

برخورد با این افراد و اعطای تسهیلات، مرّ قانون و ملاک های قانونی را مد نظر قرار دهد.

وی در ادمه گفت: بازار تبریز با این قدمت و اهمیت نباید مغفول باشد و از مدیرکل جدید انتظار دارم در کنار اتاق بازرگانی و خانه صنعت و معدن توجه ویژه ای به اتاق اصناف و

بازار تبریز داشته باشد.

استاندار آذربایجان شرقی تاکید کرد: هدف گذاری ما باید برای بازگشت به جایگاه اولین ها باشد و زمانی که رتبه اولی را کسب کردیم، قطعا باز هم خواهیم توانست.

سرمست در پایان گفت: وقتی مدیری انتخاب و منصوب شد، تا زمانی که متعهد به گفتمان دولت بوده و برای تحقق سیاست های دولت بکوشد تمام قد از او پشتیبانی خواهم

کرد.
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